
Het Veteranen Comité Barendrecht organiseerde 15 
juni jl., samen met de gemeente Barendrecht, de 
jaarlijkse lokale Veteranendag. Dit belangrijke eve-
nement, dat plaatsvond rondom het Oorlogsmonu-
ment en De Ontmoeting aan de Dorpsstraat, bood 
een moment van erkenning en dankbaarheid voor 
de inzet van onze Barendrechtse veteranen.

Het evenement begon om 16:00 uur met een indruk-
wekkend defilé vanaf het gemeentehuis. Bij het 
monument vond vervolgens het officiële gedeelte 
plaats, waarbij de burgemeester een toespraak 
hield. Hij benadrukte in zijn toespraak dat deze dag 
een gelegenheid is om onze dankbaarheid te tonen 
voor hun moed en toewijding. “U heeft zich met lef 
en dienstbaarheid ingezet voor vredesmissies waar 
ook ter wereld,” aldus de burgemeester.

De voorzitter van het Veteranen Comité, Luisa 
Bonanno, sprak de aanwezigen eveneens toe en 
benadrukte het belang van vrede en veiligheid, 
zeker in de huidige tijd waarin er nog steeds oorlog 
woedt, zelfs op ons eigen continent, zoals Oekraïne.

Tijdens een constructief gesprek op 15 
april tussen PvdA-raadslid en Felicie 
van Vree, Locatiemanager van het 
Centraal Orgaan opvang asielzoekers 
(COA) in Barendrecht, zijn de recente 
veranderingen in de opvang en begelei-
ding van asielzoekers toegelicht. De 
begeleiding van het COA is gericht op 
zelfredzaamheid en participatie.

De aanpak houdt in dat er een structuur 
wordt geboden die asielzoekers 
uitdaagt en in staat stelt om zelf crucia-
le vaardigheden te ontwikkelen. In 
plaats van taallessen te ontvangen 
binnen de muren van de opvang, 
worden asielzoekers aangemoedigd om 
zelfstandig naar de bibliotheek te gaan 
waar zij actief deelnemen aan taalon-
derwijs. Bovendien zijn er binnen de 
opvang keukens ingericht, die asielzoe-
kers de vrijheid bieden om zelfstandig 
boodschappen te doen en maaltijden te 
bereiden naar eigen smaak.
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Wereldvluchtelingendag, een internationale dag die 
door de Verenigde Naties in het leven is geroepen 
om vluchtelingen over de hele wereld te eren. Deze 
dag valt jaarlijks op 20 juni en viert de kracht en 
moed van mensen die gedwongen zijn hun thuis-
land te ontvluchten om te ontsnappen aan conflic-
ten of vervolging.

In Barendrecht werd Wereldvluchtelingendag dit 
jaar voor de derde keer georganiseerd. Op het 
plein bij Het Kruispunt verzamelden verschillende 
partijen, waaronder Vluchtelingenwerk, NL Trai-
ning, Taalcafé, de bibliotheek en de Oekraïners, 
om de Barendrechters te ontmoeten en beter te 
leren kennen. Het evenement bood een kans voor 
statushouders om hun persoonlijke verhalen te 
delen en vragen te stellen door met elkaar een 
bakkie te doen. PvdA was hierbij ook uitgenodigd. 

PvdA, GL, CDA en VVD hebben gezamenlijk hun 
bezorgdheid geuit over de mogelijke beëindiging van 
de samenwerking tussen de gemeente Barendrecht en 
Stichting Leergeld Zuid-Holland Midden (Leergeld 
ZHM). Deze stichting heeft de afgelopen vijf jaar een 
cruciale rol gespeeld in het ondersteunen van kinderen 
uit minimagezinnen, waardoor zij volwaardig konden 
deelnemen aan de samenleving.

De partijen hebben schriftelijke vragen ingediend bij het 
college van burgemeester en wethouders om ophelde-
ring te krijgen over deze situatie. Zij vragen waarom 
Stichting Leergeld ZHM niet eerder op de hoogte is 
gesteld van de gesprekken over beëindiging, die 
volgens berichten al sinds 2023 gaande zouden zijn. Dit 
gebrek aan communicatie met een belangrijke partner 
roept zorgen op.

Verder willen de partijen inzicht in de overwegingen van 
de gemeente bij het besluit om de samenwerking stop 
te zetten, gezien de significante impact op de kinderen 
die afhankelijk zijn van de ondersteuning van Leergeld 
ZHM. Ze vragen ook of er alternatieve oplossingen of 
partners zijn overwogen om de diensten van de stich-
ting voort te zetten en hoe deze alternatieven dezelfde 
kwaliteit en bereik kunnen waarborgen.

De voorjaarsnota 2025 van Barendrecht schetst een rampzalig toekomstbeeld. Ons prachtige 
dorp met zijn vele voorzieningen, welzijn, sport en cultuur dreigt zwaar te lijden onder het 
beleid van het huidige college. Barendrechters, wordt wakker: slechte tijden staan voor de 
deur.

Door minder inkomsten en hogere lasten, gecombineerd met de té grote uitgaven vanuit de 
EVB coalitie, gebaseerd op het 10-puntenplan van EVB, is de financiële situatie precair. 
Miljoenen zijn verspild aan projecten zoals de ontmanteling van de BAR-organisatie, een 
falend afvalbeleid en een onnodig buitenzwembad, terwijl essentiële voorzieningen verwaar-
loosd worden.

De rekening wordt bij de inwoners neergelegd. Het huidige beleid is een doodlopende weg die 
onze gemeente naar de afgrond brengt. Het is tijd voor daadkrachtige en verantwoordelijke 
keuzes die onze inwoners, de Barendrechters echt ten goede komen. Als we niet alert hande-
len, belandt ons werelddorp aan de bedelstaf!
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Werelddorp aan de bedelstaf

Op 5 juni jl. kregen raadsleden Tina Jakoeb (PvdA), 
Arie Kooijman (GL), Cees Schaap (VVD), Marcel van 
Prehn (D66), Lydia Verkade (SGP/CU), Petra de Kam 
(CDA) en Nicoline Blankenstein (EVB) een presentatie 
van de MCB (Maatschappelijk Coördinatie Bureau) 
waarin diverse adviezen werden besproken en de 
onverwachte aankondiging van de opheffing van de 
MCB werd medegedeeld. Deze aankondiging heeft tot 
bezorgdheid geleid bij de raadsleden, die nu schriftelij-
ke vragen hebben gesteld aan de wethouder om meer 
duidelijkheid te krijgen over de situatie en de gevolgen 
hiervan voor de gemeente.

De raadsleden wilden onder andere weten of de wet-
houder op de hoogte is van de beëindiging van de MCB 
en wat de redenen hiervoor zijn. Verder vragen zij naar 
de status van de MCB bij de oprichting in 2019 en 
welke afspraken toen zijn gemaakt met betrekking tot 
deelname aan een alliantie.

De volledige lijst van vragen die de raadsleden aan de 
wethouder hebben gesteld, omvat onderwerpen zoals 
de samenwerking tussen voormalige MCB-partners en 
de nieuwe alliantie, de ondersteuning van de gemeente 
aan deze partners, en de transparantie en effectiviteit 
van de communicatie binnen de nieuwe alliantie.

De raadsleden benadrukken dat het zorgelijk is dat een 
organisatie die een spil in het web vormt zichzelf 
opheft. Het is cruciaal voor het college om dergelijke 
zaken goed te bespreken en te voorkomen dat waarde-
volle kennis en netwerken verloren gaan.

Schriftelijke vragen opheffing van de Maat-
schappelijke Coalitie Barendrecht

Te midden van de aangekondigde 
bezuinigingen in de voorjaarsnota, 
benadrukt de PvdA het belang van initia-
tieven zoals de pop-up Huiskamer De 
Veste. Deze pilot, georganiseerd door 
KijkopWelzijn in de donkere maanden 
van 2023 en 2024, heeft bewezen een-
zaamheid te verminderen en sociale 
cohesie te bevorderen, vooral gezien de 
vergrijzing in Barendrecht.

De tijdelijke Huiskamer ontving in vier 
maanden tijd 440 bezoekers. De ope-
ning op 1 december en het winterfeest 
op 23 december trokken elk 60 bezoe-
kers, terwijl groepsactiviteiten gemid-
deld 15 tot 20 deelnemers hadden. De 
inloopspreekuren, met gemiddeld 5 
bezoekers per keer, waren belangrijke 
momenten voor persoonlijke gesprek-
ken en ondersteuning.

De PvdA roept het college op om deze 
succesvolle pilot te integreren in het 
gemeentelijk beleid als een duurzame 
oplossing voor de groeiende behoefte 
aan sociale ontmoetingsplekken. Deze 
best practice toont aan dat investeren in 
dergelijke initiatieven essentieel is voor 
het welzijn van onze inwoners.

Waardering voor succesvolle pilot 
van KijkopWelzijn


